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Årsmelding 2017 Stiklestad IL  – Hovedstyret 

 

Styret i Stiklestad ILs hovedlag har hatt følgende sammensetning siste 

år: 

Funksjon Navn 

Leder Marte Liaklev 

Nestleder/sekretær Bjørn Ove Bergsmo 

Kasserer (Frode Myrland) 

Nettredaktør Bjørnar Holtan 

Styremedlem (fotball) Adrian Lyng Malmo 

Styremedlem (turn) Bjørn Egil Overmo 

Styremedlem (ski) Tor Ivar Gjellesvik 

Styremedlem Ariel Strømmen 

     

Det er avholdt 8 styremøter siden siste årsmøte. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 

 

Organisasjon 

Stiklestad idrettslag er organisert som vist i organisasjonskartet under 

 

Stiklestad IL –organisering

Årsmøte

Styret

Sykkel Turn Ski/skiskyting Fotball

Marked/media 

* inntekter

Barneidrettsansvarlig

* idrettsskolen

* bredde

* spissing

Leder

Nestleder

Kasserer

Sekretær

Styremedlem 1-rep. ski

Styremedlem 2-rep. fotball

Styremedlem 3-rep. turn

Styremedlem 4

Styremedlem 5

 

 

Anleggskomite 

For noen år tilbake hadde idrettslaget en anleggskomite som ikke var aktiv. Dette er 

en komite som i 2018 vil aktiveres igjen. Dette vil være en av de viktigste oppgavene 

for idrettslaget med tanke på vårt nye skianlegg i Blommen. Komiteen bør bestå av 

leder fra hovedlaget, leder i skigruppa, representant fra løypekomite, representant 

snøproduksjon, husansvarlig for klubbhuset og ev. andre man mener bør sitte i 

denne komiteen. Komiteen vil måtte komme med forslag til behov for investeringer på 

ustyr, samt ha ansvar for drift og vedlikehold av anlegget i Blommen. 

 

Idrettsskolen 

Idrettsskolen omfattet 1.-4. klasse. Tanken er å ivareta bredde og introdusere barna 
for ulike aktiviteter gjennom hele året.  
 
104 barn har vært påmeldt i idrettsskolen, en økning på 10 barn fra 2016. 
 



 
 
 
 

 I løpet av året har vi vært innom aktivitetene turn, ski, fotball og svømming. Disse 
aktivitetene deles opp etter årstidene, og det blir fordelt så jevnt som mulig, med noe 
overlapp. 
 
Det ble avholdt en kick-off og infomøte om idrettskolen uke 16 for foreldregruppen til 
høstens skolestartere, hvor representanter fra underavdelingene deltok og informerte 
om tilbudet vi tilbyr i idrettslaget. 
 
Medlemskontingenten for idrettsskolen har siste året vært 500 kroner i året for de 

som har deltatt på aktiviteter, ingen gradering for de som har deltatt på bare noen 

aktiviteter. 

 

Marked og media 

Dette er en felles gruppe mellom avdelingene der hensikten opprinnelig var at 

avdelingene i fellesskap skulle skaffe sponsorinntekter og fordele dette mellom 

avdelingene. Det finnes en rutine som beskriver dette og hvordan gruppa skal 

opptre.  

Etter at det ble vedtatt at Blommen skulle bygges ut og behovet for sponsorer 

knyttet til dette prosjektet ble kjent har ikke gruppa etablert nye avtaler. I dag 

har hovedlaget kun avtale med G-sport. Prosjektgruppa for utbyggingen av 

Blommen har en egen sponsorgruppe som jobber med sponsorer av det nye 

anlegget. 

Underavdelingene står fritt til å selv hente inn egne sponsorer for sponsing av 

f.eks drakter, turneringer, startnr, gevær o.l.  

I løpet av året er det gjennomført 2 handledager ved G-Sport Verdal. Klubbens 

overtrekks- og treningsdresser kan bestilles av den enkelte på G-sport. Det 

foreligger også en sponsoravtale med Nava sport på skiutstyr og skibekledning.  

 
 
Hjemmeside og Facebook  
 

Anlegg 

Anleggskomiteen Nye Blommen Skisenter  

Administrasjon 

Følgende personer er med: 



 
 
 
 

Rune Bjørken, Per A. Røstad, Gunnar Nossum, Trond Nysæter, Mona Eklo, Jarle 

O. Eklo, Tor O. Hallem, Ståle Johansen, Stein A. Risan, Tor Ivar Gjellesvik, 

Harald Hermann, Tormod Bjørken, Bjørn O. Bergsmo, Rolf Hermann og Per-Otto 

Røiseng 

Det er avholdt 23 møter og behandlet ca 100 saker. Hovedentrepenør har møtt 

fast i møtene.  

Komiteen valgte ansvarlige for 4 førskjellige grupper. 

Dugnads, økonomi, sponsor og Risangruppe.  

 

 

Åpningsgruppa startet før jul og har ansvaret for helga når anlegget skal 

åpnes.18.08.18 

Denne gruppa består av: Liv Elin Bruheim, Mariann Lyngsaunet, Kjetil Reistad og 

Per-Otto Røiseng 

 

Dugnad 

Gruppa har arbeidet godt, men med noen få av oss som står på hver dag/kveld 

er arbeidet gått fremover. Vi er glade for de som står på slik over flere år. Stor 

takk til dere. 

Det er lagt innkalling til alle på FB og siden til Stiklestad i.l til hver dugnad. Dette 

har ikke vært optimalt og det er begynt å sende sms og oppringing. 

Dugnader. Skiverigg, lysstolper, elektrisk arbeid, tidtakerbod, skogrydding og 

mye maskinarbeid med innleid dumper og gravemaskin. 

 

Økonomi. 

Det ble levert inn 16 gjentatte søknader høst 2016 på spillemidler. Det er blitt 

innvilget 1(maskingarasje) som vi har fått betaling for. 2 søknader er delvis 

innvilget og blir godkjent til utbetaling når regnskap er godkjent og anlegget er 

ferdig. (Skileik og tursti) Utbetaling skjer i 2018. 

Budsjettet som ble vedtatt for anlegget er blitt overskredet med noen millioner. 

Dette skyldes feil i beregning av steinmasser etter sprengning av ny standplass. 

Det ble antydet ca. 35000 m3 for lite i ferdige løsmasser. Maskinarbeidet for å 

kjøre ut og knuse massene er overskridelsene. 

Driftsbudsjettet for anlegget er inntekt på 470.000,- i 2018. 

Da er sponsorer, salg av stolper, årsavgift og parkering med. 

Utgangen av året er det belånt ca.11 millioner kroner. Det er renter som er den 

store utgiften i påvente av spillemidler som går til å nedbetale lånegjelden. 



 
 
 
 

 

  



 
 
 
 

 

 

Sponsor 

Det ble nedsatt et eget utvalg bestående av: Kari Mette Skrove, Ståle Johansen, 

Jonny Haugen, Berit Lyngsaunet og Per-Otto Røiseng. 

Salget ble startet opp på slutten av 2017. Det ble solgt for ca 50.000,- kr. frem 

til nyttår. 

Priser.  

Stolper 1000,- 

Årskort parkering 500,- 

Enkeltkort parkering 40,- 

Skiverigg skilt 2500,- 

Skilt arena 3000,- 

Vi valgte GV-reklame for skiltproduksjon. Hvert firma tar kontakt med leverandør 

og betaler disse.  

Firma ble fordelt på møtet i anleggskomiteen. Innsalget bør intensiveres i 2018. 

 

Risan 

Det er hovedentreprenøren. Stein A. Risan. Viktig at han stiller i gruppa.  

Andreas Wass ble innkalt på alle møter da det var han som arbeidet ved 

Blommen i Risan a/s. 

Anlegget ble en del dyrere enn først antatt. Dette pga. steinmasser, bekken 

under standplass og lignende som ikke var tatt med på oversikten. 

Snøproduksjonen ble ikke prøvd i 2017, men like etter nyttår. 
 

 

Dugnad  
I 2017 som året før, er hovedinntekten på dugnad 

 
Resultatet etter Olsokdugnad i 2017 ble på 137 000,-  
 

Avtalen med SNK er det nok på tide å evaluere igjen. Det er mange timers jobb 
som man kan vurdere om man får nok betaling for.  

 

 
 

 

 



 
 
 
 

 

Utsikter og utfordringer for laget  

Stiklestad IL er snart i ferd med å ferdigstille et stort og fantastisk flott ski- og 

skiskytteranlegg i Blommen. Det er gøy å se konturene av sluttproduktet der nå. 
Likevel ønsker jeg å peke på utfordringer med et slikt anlegg. Det er store 

kostnader som skal dekkes, noe som krever mye jobbing på sponsorsiden, og 
vedlikehold og drift av anlegget i årene som kommer. I tillegg må vi ha stort 
fokus på rekruttering sånn at vi får mange aktive utøvere som benytter seg av 

tilbudet. Planer og tanker om å holde større arrangement i Blommen har 
skigruppa startet, men her er det viktig at hele idrettslaget stiller seg bak sånn 

at vi også får litt inntekter på anlegget. Generelt mener jeg det er viktig at 
idrettslaget ser på muligheten for å ta på seg større arrangement, f.eks. 
turnstevne igjen. Vi vet at slike tilstelninger har gitt oss veldig gode inntekter 

tidligere og man burde derfor ha en felles plan på slike arrangement i framtida. 
 

En annen utfordring som vi har hatt over en lengre periode er å holde vårt 
medlemsregister oppdatert. Dette er en ganske stor oppgave som et nytt styre i 
årene som kommer må se på hvordan det skal organiseres.  

 
Til slutt vil jeg komme med en liten bekymring med tanke på rekruttering til verv 

i idrettslaget. Det siste året har hovedlaget i utgangspunktet manglet et så viktig 
verv som kasserer. Det er ikke bra. For 2018 har vi kommet frem til at vi må 
kjøpe noen tjenester fra regnskapsfører for å gjøre kassererjobben i idrettslaget 

litt mindre krevende. Jeg vet også at valgkomiteen i skrivende stund jobber på 
spreng for å finne ny leder både for hovedlaget og fotball, pluss kasserervervene 

i samme grupper. Vi er fullstendig avhengig av at folk tar ansvar og tar på seg 
vervene for at vi skal ha et velfungerende idrettslag også i framtida. 

 

Takk for samarbeidet 2017 
Styret i hovedlaget vil rette en stor takk til lagets aktive medlemmer, og 

samtlige som har ulike typer verv i idrettslaget. Svært mange legger ned en stor 
innsats for å holde Stiklestad IL oppe på det nivået vi har.  

Vil også i år rette en stor takk til alle de som har lagt ned time etter time for 
utbygginga i Blommen. Det legges ned en imponerende innsats av mange. Det er 
enormt krevende og vi håper at våre medlemmer forstår hvor viktig dette er for 

å opprettholde et bra tilbud i Blommen. 
I tillegg vil jeg rette en stor takk til Frode Myrland som har fortsatt å gjøre 

jobben som kasserer på tross av at han sa ifra seg vervet i 2016.  
 

Styret i hovedlaget Stiklestad IL  
v/ Marte Liaklev  

 

 

 

 



 
 
 
 

 

 

 

ÅRSBERETNING 2017 STIKLESTAD IL FOTBALL 

 

Sportslig: 

Stiklestad IL har i sesongen 2017 hatt aktivitet i årsklassene 2011- 2003, med 

totalt 156 utøvere fordelt på følgende lag: 

 

Guttelag Jentelag 
 

G14(Spillere fra SIL og Leksdal): 8 
stk.         

J14(Spillere fra SIL og Vuku): 7 stk. 

G13(Spillere fra SIL og Vuku): 8 stk. 
 

J13(Spillere fra SIL og Vuku): 10 stk. 

G12: 11 stk. 
 

J11: 10 stk. 

G10: 6 stk.  
 

J10: 6 stk. 

G09: 15 stk. 
 

J09: 13 stk. 

G08: 10 stk.  
 

J08: 4 stk.  

G07: 16 stk. 
 

J07: 10 stk. 

G06: 13 stk.  
 

J06: 9 stk. 

      

Det er i tillegg 26 trenere og 17 lagledere som har vært involvert i aktiviteten i 

løpet av året. 

Det er avholdt en konkurranse-sesong med aktivitet både i krets- og lokal-serier, 

og man kan merke seg at vårt samarbeidslag med Vuku på G13 ble 

avdelingsvinner i BDO- seriens 2.divisjon for 9’er. 

I tillegg har Stiklestads Laura Emilie Ekseth debutert på landslagsaktivitet da hun 

før jul ble tatt ut til landsdelssamling i Sarpsborg, noe vi finner svært gledelig. 

Det er avholdt 5 myggturneringer i året som har vært. Myggturneringene ble 

avholdt på Lyng stadion, 2 før sommerferien og 3 etter sommerferien. Det er 

registrert en økning i aktiviteten for de yngste årsklassene spesielt, noe som 

naturlig hører med kretsens krav om 3’er- spill for begge de yngste årsklassene. 



 
 
 
 

Det er estimert å ha vært ca 390 utøvere i aktivitet gjennom disse 

myggturneringene. 

  



 
 
 
 

 

Organisatorisk: 

Det er avholdt 10 styremøter i Stiklestad IL Fotballs styre i året 2017, i henhold 

til vår møtekalender. 

 

Vår anleggsgruppe bestående av Kent Are Helden, Einar Martin Kålen og Jon 

Marius Vaag Iversen har i 2017 har arbeidet aktivt inn mot Trøndelag 

Fotballkrets, Verdal Kommune, Verdal Idrettsråd og Stiklestad Skole for å gjøre 

Stiklestad IL til en aktiv og viktig bidragsyter når nytt fotball-anlegg skal bygges. 

Dette vil man i årsberetningen for 2018 kunne få se mer konkreter fra, da 

avgjørelser og prosesser pr. d.d. venter på politiske initiativer og vedtak. 

Samtidig foretok styret en omprioritering av behovet for et ordinært 

styremedlem, og har lagt ansvarsområdet for «Trenerkontakt Jenter 6-14 år» inn 

i dette styrevervet. Dette gjelder fra 2017. 

 

Økonomi: 

Fotballgruppa endte med et resultat på kr. 25.272 i 2017.  

Myggturneringene er fortsatt gruppas største arrangement, og en svært viktig 

inntektskilde.  

Kiosksalg og parkeringsavgift på de 5 turneringskveldene ga et overskudd på 
omtrent kr. 10.000 per kveld.  

Like viktig er deltakeravgiften som de andre klubbene betaler for å delta. I 2017 

beløp dette seg til drøyt 50.000 totalt for de 5 turneringene.  

Det er også signert avtale om profilering/sponsing av myggturneringene med 2 
lokale sponsorer. Disse sponsorene genererer til sammen kr. 30.000 i klubbkassa 

til fotball.  

Dugnadsinnsatsen i forbindelse med myggturneringene genererte altså totalt kr. 
130.000 i klubbkassa til fotball i 2017.  

Arbeidet med egne sponsorer for fotball har blitt intensivert i 2017.  

Det er signert avtale med 5 draktsponsorer. I 2017 dekte disse inntektene nye 

drakter til alle klubbens lag (unntatt mygglag).  

Avtalene går over 3 år, slik at disse avtalene skal gi en pluss på omtrent kr. 
20.000 de to kommende årene (da vi ikke trenger å kjøpe drakter de to 

kommende år).  

Kravet om at de minste myggdeltakerne skal spille på 3-er baner med vant har 
også motivert fotballgruppa til å søke sponsorer.  

Fotballgruppa har i 2017 fått sponsorer til 4 vant på til sammen kr. 140.000. 
Vantene er bestilt, vil bli profilert med sponsors logo, og være med å løfte 

kvaliteten på myggturneringene ytterligere i 2018.  

 



 
 
 
 

 

Det arbeides videre med å få sponset flere vant, noe vi håper vil falle på plass 

utover våren i 2018. 

 

Styret i SIL’s avdeling fotball 

v/ Adrian Lyng Malmo 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 

 

Årsmelding ski 2017/18 sesongen 
 
Hovedaktiviteten for skigruppa er fortsatt skiskyting. Det er for tiden stor 

aktivitet og vi er en av de større skiskytterklubbene i kretsen. Rekrutteringen er 
bra og det er for tiden mange aktive utøvere i klubben.  

Alle nye tilbys skiskytterskole med sine foresatte og styret har egen representant 
som ivaretar tilbudet for de yngste og følger opp alle nye utøvere. Det samme 
gjelder for våre juniorløpere som i tillegg får tilbud og oppfølging gjennom Team 

Innherred.  
 

Høsten 2017 deltok 10 barn på skiskytterskole. Dette ble gjennomført på Vinne 
sitt anlegg da ny skiverigg i Blommen var under montering. Utfordringen vi har 
hatt og fortsatt har er å gi alle som ønsker å delta i våre aktiviteter et godt og 

tilfredsstillende tilbud ut fra den enkeltes ønsker og forutsetninger. På ett 
område har vi i SIL vært spesielle sammenliknet med andre klubber, og det er at 

vi har hatt en stor andel jenteutøvere. I inneværende sesong har vi faktisk hatt 
hele 13 jenter som har representert Stiklestad IL på juniornivå (17 – 21 år). 
Dette krever at klubben klarer å ta best mulig vare på alle utøvere noe som 

forutsetter at mange bidrar på trenersiden. Der er vi i Stiklestad særdeles 
heldige, da mange av våre trenere har skaffet seg trenerkompetanse for å hjelpe 

til med trenerarbeidet og gjør en svært god jobb for klubben. Tidligere utøvere 
som har gitt opp egen satsing hjelper til med treningsarbeidet for våre yngre 

utøvere. Dette fungerer veldig fint. 
 
Vi ønsker å takke alle foreldre/foresatte som hjelper til for å gi et så godt tilbud 

som mulig til våre utøvere. Vi trenger voksne som trenere, ledere, kaffekokere 
og til alle andre større og mindre oppgaver. Alle oppgavene er viktige og helt 

nødvendig for å få det til å gå rundt i ski-/skiskyttergruppa.  
 
Torsdagstreningene er videreført som fellestrening for alle med kveldsmat i 

klubbhuset som avslutning. Tiltaket er gratis og for de yngre utøverne er det 

svært positivt at våre juniorløpere stiller opp på dette også.  

Klubben er godt representert i diverse verv både i Norges Skiskytterforbund, 

Skiforbundet og de respektive kretser.  

Økonomi 

Skigruppa har et underskudd på 33 700,- Dette skyldes i hovedsak at ski dekker 

treningsavgift for alle aktive utøvere og tilbyr gratis kveldsmat hver torsdag som 

et viktig sosialt og trivselstiltak. Ski betaler også juniorløpere for å organisere og 

gjennomføre treninger for de minste gjennom skiskolen og bistå som trenere på 

skiskyttertreningene for våre yngre utøvere. Viser til vedlegg for regnskapstall og 

budsjett. 

Idrettsskole 

Ca 65 barn fra 1. – 4. klasse deltok ved sesongstart i januar 2018. Så langt har 

vi gjennomført 6 treninger som har vært gjennomført under fine snøforhold i  



 
 
 
 

 

Blommen. En trening ble avlyst pga kulde. Det er juniorløpere i ski som har 

ansvar for å planlegge og gjennomføre treningene for barna. De to siste 

kveldene av skiskolen får deltakere i 3. og 4. klasse tilbud om skiskytterskole 

som et ledd i vår rekruttering. Siste kveld med skiskole inviteres alle deltakere 

med foresatte til gratis kveldsmat i Blommen.  

Verdalssamling 

Som tidligere år ble det arrangert treningssamling for skiklubbene i Verdal i 

midten av oktober. Dette ble arrangert i Leksdal med treningsøkter både lørdag 

og søndag. Ansvarlig for treningene ble delt mellom trenere fra de respektive 

klubber og Stiklestad stilte med 10 trenere lørdag formiddag. Ca 40 utøvere 

deltok, av disse 12 fra Stiklestad IL. 

Treningssamling Vålådalen 

I midten av november reiste 36 personer fra skigruppa til Vålådalen i Åre 

kommune for skitrening på snø, skytetrening og styrke-/basistrening over 2 

dager. I tillegg til teambygging og sosial samling utenom treningstidene. 

Idrettslaget bidrar økonomisk for å holde egenandelen så lav som mulig. 

Smørekurs 
I november gjennomførte skigruppa et smørekurs for foresatte i forkant av 
sesongstart og treningssamlingen i Vålådalen.  

 

Skiskytterskole 

Høsten 2017 ble det arrangert skiskytterskole med 10 deltakere med foresatte. 

Norges skiskytterforbund sitt opplegg for gjennomføring av skiskytterskolen ble 

fulgt. Alle som var med på innledende seksjoner, gjennomførte eget opplegg 

med trener på 8 påfølgende torsdagstreninger. Fra nyttår deltar de i vanlig 

skiskyttertreninger sammen med alle. 

 

Dugnader 

Ski har et ønske om å redusere dugnadsinnsats gjennom salg og innsamlinger og 

heller gjennomføre større dugnadsprosjekter med bedre økonomi for skigruppa. 

Høsten 2017 har vi ikke gjennomført dugnadsinnsats for inntjening. Mesteparten 

av vår innsats har dreid seg rundt å stille opp på dugnad for å få anlegget ferdig. 

Vi har mottatt 1000,- i pengestøtte fra Stiklestad Sanitetsforening. 

Juleavslutning 

93 personer møtte opp til grøt og utdeling av premier for 2017 sesongen. 

Arrangementet var i klubbhuset i Blommen. Alle barna fikk gaver fra våre gode 

sponsorer. I tillegg fikk utøvere som hadde gjennomført skiskytterskolen diplom, 

premier og Stiklestad Il sin klubbgenser.  

  



 
 
 
 

 

Klubbrenn 

Så langt i sesongen har vi gjennomført klubbrenn både for skiskolen og 

skiskyting. Dette er noe vi har som mål å arrangere oftere kommende sesonger. 

Vi diskuterer også med andre skiskytterklubber mulighet for et tettere samarbeid 

for å få mer kontinuitet med treningsrenn dersom snøforholdene er variable. 

Styret i ski ønsker å takke alle aktive utøvere, trenere, 

foresatte/foreldre/besteforeldre og alle andre som har bidratt med aktiviteter for 

skigruppa denne sesongen! En stor takk til alle som er med på dugnadsarbeidet 

for vårt nye skisenter.  

Styret i skigruppa har i perioden etter årsmøtet i mars 2017 bestått av følgende 

personer:  

Leder: Tor Ivar Gjellesvik 

Styremedlem: Edgar Bordi 
Kasserer: Jon Marius Iversen 

Sekretær: Truls Tangstad  
Sportslig ansvarlig junior: Ketil Reistad  

Sportslig ansvar for rekrutter og aktiviteter gjennom idrettsskolen: Laila 
R. Bergsmo 
 

Ansvar klubbhus/utleie: Liv Elin Bruem Reistad 

Kjøkken/innkjøp: Carita Høknes og Ann Lisbeth M. Iversen 

  



 
 
 
 

 

Årsmelding sykkel 2017 

 

Det siste året har det vært 5 lisensierte utøvere i klubben. 

Sykkel avdelingen har i 2017 hatt som eneste aktivitet å arrangere Olsokrittet, 

sammen med Leksdal IL. 

Årets ritt ble arrangert søndag den 11/8 med 76 deltagere i den lengste løypa og 

45 deltagere i den korteste løypa. Vi ser at deltager antallet er blitt redusert de 

siste årene. 

Vi har hatt en nedgang i antall deltagere, spesielt på den korteste løypa. 

Vi savner verdalingene, og har etter siste års ritt lagt opp til tiltak for å øke den 

lokale deltagelsen. 

Olsokrittet har hatt gode samarbeidspartnere som støtter oss økonomisk. 

Økonomisk er Olsokrittet i en god situasjon, siste år ble det et overskudd på ca 

kr 30.000,- . 

Styret i rittet vedtok en overføring til hver av moderklubbene med NOK 20.000,- 

Vi vil benytte anledningen til å takke for dugnadsinnsatsen. 

  



 
 
 
 

 

Årsmelding turn 2017 

 
Styret for 2017/18 

Leder: Bjørn Egil Overmo, sykmeldt deler av tiden 

Sekretær: Maria Telatin 

Kasserer: Lise Sjøvold Anderssen 

Trener kontakt: Inger Marie Haugmark 

Styremedlem: Beate Jakobsen 

Styremedlem: Guro V L Grindberg 

 

Styreaktivitet:  

Styret har hatt 7 styremøter i perioden.  Det har vært avholdt et møte med 

trenerne. Samt 1, 3 timers trener samling med kursing fra Andrea Rønning 

.Trener avslutning ved Siciliana, som tradisjon, hvor trenerne fikk stor takk og 

heder for god innsats som trener i året som var.  

Turn avdelingen har hatt 153 aktive turnere i 2017. 

 

Turntrenere: 

Det er for turnåret høsten 2017/18 vert litt utfordringen for avdelingen etter jul, 

da vi har mistet en del trenere. Men slik ser kabalen ut nå: 

Sanne Klevmo, Karl Iver Haugan, Tyri Bergsmo, Ragnhild Aune, John Petter 

Valstad 

Hjelpetrenere: Maren Andersen, Lisa Overmo og Sara Olsen 

Vi har hatt veldig flinke trenere i år som tidligere år. 

Avdelingen vil være på utkikk etter flere trenere til neste sesong, da vi dessverre 

mister noen grunnet skolegang. Så tips til avdelingens styre mottas med åpne 

armer. 

Barnekretsturnstevnet Stjørdal  

Et vellykket gjennomført turnstevne i Stjørdal, de har virkelig flotte lokaliteter og 

haller til å arrangere et slikt stevne. All honnør til Stjørdal turn 

 

 



 
 
 
 

 

Kretsmesterskap i turn kvinner og turn menn: 9 oktober 2017 

Turngruppa i Sverre arrangerte KM I TURN, kvinner og menn i 

Trønderhallen i oktober 2017. Fra Stiklestad IL deltok:  Thea Selgg, Lea Iselin 

Granheim, Tuva Overmo, Casper P Aksnes, Dennis Overmo, Andrine T Kippe, 

Mariana Klevmo, Kristine Nessø, Lisa Overmo. Vi tok hjem en rekke medaljer og 

1 krets mester. I Gutter 12.  

Juleavslutning   

Det ble gjennomført en knakende god juleavslutning lørdag 10. desember ved 

Øra hallen. Her var det god stemning og mye god turning å se. Gymlek partiene 

var også med på denne oppvisingen. Tradisjon tro ble det også i år gjennomført 

loddtrekning. En god inntekts Kilde for avdelinga 

Utprøving av inntak mix tropp: 

Styret har denne sesongen, utvida/endret inntak i mixtropp. Alle fra 5 klasse og 

oppover har fått mulighet til å delta på 2 mix tropp treninger, for å se om de 

ønsker denne utviklingen og satsningen som mix tropp har. Det ble også opplyst 

av Leder, med eget skriv hva mix tropp forventer av gymnaster. Samt ekstra 

kostnad ved dette partiet. Dette har blitt godt mottatt av gymnaster og foreldre. 

Hva som gjelder fra sessong 18/19 avgjøres av nytt styre etter årsmøte. 

Representasjon i hovedstyret m.m 

- Styret har vært representert ved leder i hovedstyret 

 

Kontingent:  

Deltakerne på gymlekparti har betalt kr. 600,- og turngruppene 5.klasse og opp 

til ungdomsparti har betalt kr 1000,- for turnåret 2017/2018. Det samme for 

deltagelse på Mix tropp kr 1000,-. 

Idrettskolens deltakere har kontingent for turntreningene innbakt i idrettskolens 

årsavgift. 

 

        

Styret Stiklestad IL avd Turn       

v/ Bjørn Egil Overmo 


